



Hong Kong Accreditation Service
香港認可處

Certificate of Accreditation 認可證書

This is to certify that
特此證明

HERAEUS LIMITED - Laboratory Department
賀利氏有限公司 – 實驗室部門

**5/F, Analytical Laboratory, Heraeus Technology Centre, 30 On Chuen Street, On Lok Tsuen,
Fanling, New Territories, Hong Kong**
香港新界粉嶺安樂村安全街30號賀利氏科技中心5樓分析實驗室

is accredited by the Hong Kong Accreditation Service (HKAS) to ISO/IEC 17025:2017
for performing specific laboratory activities as listed in the scope of accreditation within the test category of
獲香港認可處根據ISO/IEC 17025:2017認可
進行載於認可範圍內下述測試類別中的指定實驗室所活動

Chemical Testing 化學測試

This accreditation to ISO/IEC 17025:2017 demonstrates technical competence for a defined scope and
the implementation of a management system relevant to laboratory operation
(see joint IAF-ILAC-ISO Communiqué).

此項 ISO/IEC 17025:2017 的認可資格證明此實驗室所具備指定範疇內所須的技術能力並
實施一套與實驗室所運作相關的管理體系
(見國際認可論壇、國際實驗室認可合作組織及國際標準化組織的聯合公報)。

The common seal of HKAS is affixed hereto by the authority of the HKAS Executive
現經香港認可處執行機關授權在此蓋上香港認可處的印章

SHUM Wai-leung, Executive Administrator

執行幹事 沈偉良

Issue Date : 26 August 2019

簽發日期 : 二零一九年八月二十六日

Registration Number : HOKLAS 216
註冊號碼 :



Date of First Registration : 20 June 2012
首次註冊日期 : 二零一二年六月二十日

L001835